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Svar på fråga avseende ökande kostnader bibliotek Storbrunn 

 

Den skissande arkitekten föreslog sedumtak på första projekteringsmötet i november 2015. Motivet 
var i första hand ett bra sätt att omhänderta dagvattnet då möjligheterna för infiltration i marken 
inte fanns. Även utsikten för kontorsdelarna samt miljöaspekten lyftes fram. Projekteringsgruppen 
med representanter från både Tekniska förvaltningen och Kultur- och fritidförvaltningen var positiva 
till förslaget och beslutade att taket skulle utföras med sedum.  

Vid alla tillfällen när utformningen av huset har presenterats har sedumtaken funnits med.    

Kostnadsberäkningen som gjordes innan upphandling inkluderade en takbeklädnad med sedumtak. 

 

Jonas Svensson (S) 
Ordförande i tekniska utskottet 
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